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Beste Nieuwsbrieflezers, 

 

Hierbij ontvangt u de nieuwsbrief van augustus. 

 

We hebben de nieuwsbrief in een nieuw jasje gestoken, 

wat kortere informatieve verhalen en meer fotoôs. 

 

Veel leesplezier ! 

 

 

 

 

 

 



Wegens succes meer bezoekdagen 

 

We hadden het wel gedacht dat er veel aanmeldingen zouden komen voor de bezoekdagen en dat 

klopte! Het is natuurlijk heel fijn en geweldig, al die aandacht voor de dieren en uw betrokkenheid 

bij onze opvang, maar dat het zo storm zou lopen.....  

Om meer mensen de kans te geven, komen er extra bezoek-zaterdagen. De tijden blijven 

ongewijzigd: van 15:00 tot 17:00 uur en de minimum leeftijd van 16 jaar ook.  

De data die voor dit jaar nog beschikbaar zijn:  

2 november 

16 november 

30 november 

14 december  

28 december.  

Vanaf 11 januari 2014 zullen de bezoekdagen om de week zijn. Mail naar info@dierenthuis.nl 

wanneer en met hoeveel mensen u wilt komen dan sturen wij een berichtje terug of er dan plek is, 

want u blijft van harte welkom om persoonlijk alle dieren te zien en natuurlijk te aaien! 

 

Asta  bij aankomst 
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Dobby en de 7 dwergen zwaaien het bezoek uit 



En er is een tijd van gaan.... 

 

Voor onze Pickels is die tijd gekomen. Hij kwam ooit, we zaten nog in Wilbertoord, als een van de 

eerste zwerfkaters met aids bij ons wonen. Hij kreeg zo een kans die hij met allevier zijn pootjes 

heeft aangegrepen. Een kat met FIV werd in die tijd bijna altijd ge-euthanaseerd. Hoewel we nu al 

meer weten en met goede voeding en symptoombestrijding zo'n dier nog een flinke tijd in goede 

gezondheid kunnen bieden worden nog steeds heel veel dieren direct na de diagnose ingeslapen. 

Pickels was er het levende bewijs van dat dat niet nodig is, want hij verhuisde mee naar Aarle-

Rixtel. Daar werd hij de mascotte van ons verhuizingsproject en ging mee naar Almere. Hier is hij 

ook nog ruim een half jaar heel gelukkig. Toen we een naar en onbehandelbaar gezwel in zijn kaak 

ontdekten, gaven we hem de beste palliatieve zorg en bleef zijn leven tot het laatst dierwaardig en 

prettig. Al met al heeft hij, op een maandje na, zeven hele fijne jaren gehad bij ons.  

Wanneer over een kleine twee jaar Felivir, een nieuwe en krachtige aidsremmer voor katten, op de 

markt komt hopen we dat er anders met deze dieren zal worden omgegaan. Dat ook FIV-katten 

nog jaren zullen kunnen doorleven en daarmee de zelfde kansen op een lang leven zullen krijgen 

als katten met drie pootjes, een hart- of een nierafwijking of welke andere goed behandelbare 

aandoening dan ook. 
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Heel veel groter gegroeid 

Of u het nu echt al met uw eigen ogen zag of alleen de fotoôs op Facebook, Twitter of onze site 

heeft gezien, het zal u niet ontgaan zijn. We hebben, ten opzichte van de opvang in Aarle-Rixtel, 

echt mega uitgebreid hier in Almere. Dat was ook de bedoeling want een opvang moet kunnen 

blijven opvangen en een permanente opvang moet dus permanent kunnen blijven opvangen.... 

Da's logisch en dat bent u vast met ons eens!  

  

Voor niks.... 

Meer ruimte betekent ook meer bewoners. In de afgelopen tijd hadden we veel aanvragen en 

daardoor een enorme toestroom van nieuwe dieren. Dierenthuis is er voor hèn, de zwaksten. Ook 

zij hebben recht op een goed leven en wij doen er alles wat in onze macht ligt aan om ze zo 

gezond mogelijk te houden.  

Dit brengt veel kosten met zich mee, meer dan verwacht. Al deze dieren hadden en hebben, 

welhaast zonder uitzondering, extra (medische) zorg nodig.  

De ziekenboeg is dan ook al te klein. Er zullen aanpassingen gemaakt moeten worden om 

meerdere dieren tegelijk en sommigen langer, in onze kliniek te kunnen laten verblijven. In de 

ruimte waar nu het magazijn is, gaan we daarom een grotere ziekenkamer bouwen voor de 

patiëntjes die langdurig behandeld moeten worden. Voor niks gaat alleen de zon op dus zoôn 

verbouwing......da's niet gratis! 

  

Dirkje 
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Jopie 



Lonny is echt helemaal beter! 

 

Het kostte flink wat en het doel werd glansrijk gehaald: Lonny is genezen verklaard en is nu een 

blije en vooral ook heel lieve en dankbare bewoonster van Dierenthuis. Maar zij was niet de enige. 

Snooki en Yeti, met dezelfde achtergrond, kwamen uit het zelfde asiel. Ook zij worden getest en er 

gebeurde iets raars. Ze testen eerst negatief, maar in de hertest is de een positief en de ander 

'verdacht'. Weer wachten. Ze leven al die tijd in afzondering. Hernieuwde testen: Allebei positief, 

dus behandeling. Dat wordt nog moeilijker én duurder, want zij zijn veel schuwer dan Lonny en 

zullen dus wél elke keer onder narcose moeten.... In Wageningen komt er een kink in de kabel en 

we wijken uit naar Utrecht. Hier krijgen we veel meer uitleg en wie schets onze verbazing dat de 

testen hier negatief uitvallen. Weer wachten dus. Het risico om honden die besmet zouden kunnen 

zijn bij anderen te plaatsen is te groot en dat durven we niet aan.  

Ze wonen daarom al een paar maanden in een -geimproviseerd- quarantaine verblijf, te weten: het 

magazijn. Verre van leuk voor ze, en dat is zacht uitgedrukt, maar voorlopig kan het niet anders. 

De bouw van een extra -echte- ziekenkamer voor o.a. dit soort gevallen kost ú 15.000,- Het blijft 

voor Snooki en Yeti afwachten of het wel of niet behandelen wordt. We hadden wat geld over na de 

actie voor Lonny, maar ook dat is inmiddels al weer op. Met zoôn 1000 dieren gaat zoiets vlot. Voor 

de zekerheid willen we al vast opnieuw gaan sparen. 
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Snooki Yeti 



En wat nog meer? 

We zijn er nog niet qua inrichting. Bij de katten ziet kamer 4, de afdeling van de nieuw 

binnengekomenen die nog moeten wennen, er niet zo gezellig uit als de andere kamers. De 

meubels die in Aarle-Rixtel stonden en voor hen bedoeld waren? Tja, die staan door de diefstal 

nu... euh...'ergens anders'. Oosterse bedjes en kasten (stevige meubels die tegen wat krabben en 

een plasje kunnen), we moesten ze helaas opnieuw bestellen, financieel en praktisch (lange 

levertijd) een forse tegenvaller.  En we willen nog wat erbij timmeren. Na het succes van de 

klimpagodes en papa Blok's speel- en slaapkast gaan we zelf meer van dit soort 'schuilmeubels' 

maken. Zeker voor de nieuwelingen zijn het heel belangrijke hulpmiddelen bij hun gewenning.  

  

Onze paardjes 

Bij de paardjes moet het buitengebeuren, voordat de winter komt, verder opgehoogd worden met 

zand. De eerste drie vrachtwagens zijn al leeggestort, maar dat is nog lang niet genoeg. Met de 

kleiige grond hier in Almere moeten dat er in totaal 50 worden. Kosten per lading ú 300,- . Er is 

daarnaast een stevig afdak nodig, zodat ze straks droog kunnen staan om te eten en beschut 

zullen zijn tegen kou, wind, regen en sneeuw. De nieuwe haan en zijn schare kipjes hebben 

behoefte aan een warm en droog onderkomen voor de koudere dagen. Al willen we het zoveel 

mogelijk zelf -met behulp van onze vrijwilligers- maken en bouwen, goede materialen kosten ook 

veel geld.  
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De optelsom...... 

Wanneer we aan alle werkzaamheden en eventuele behandelingen, die we hierboven noemen, 

een prijskaartje hangen en die bedragen bij elkaar optellen dan zitten we op een totaal van ú 

50.000,-  

Ook structureel zullen we, met zo veel méér dieren -en de teller loopt-, in onze opvang, meer 

fondsen nodig hebben. Grotere hoeveelheden langdurig adoptanten en/of maandelijkse donateurs, 

het is van levensbelang Er moet dus wat gebeuren!  

 

Dierenthuis in de vuilnisbak....? 

Wanneer nieuwe adoptanten zich aanmelden dan sturen we hen een bevestiging waarin wij 

hartelijk danken voor de structurele hulp die zij daarmee, van dat moment af, aan onze dieren 

geven. Daarnaast staat er in dat bericht dat men, enkele keren per jaar, een verhaaltje met foto 

van het adoptiedier kan verwachten. Toch krijgen we regelmatig en dat betekent vaker dan 

verwacht, mailtjes met de vraag waarom men maar niets te lezen krijgt van zijn of haar adoptiedier. 

Gaan we dan nakijken wie we wanneer iets gestuurd hebben blijkt dat de persoon in kwestie 

meestal wel een mailtje ontvangen zou moeten hebben. Heel naar want, krijgen wij geen melding 

dat een mail niet bij de ontvanger afgeleverd kon worden, dan mogen wij er van uitgaan dat dat wel 

gebeurd is.  

De enorme hoeveelheden onnutte reclame en andere vervelende zaken die ons heden ten dage 

via de digitale snelweg om de oren vliegen, zijn er de oorzaak van dat veel mensen hun mailbox zo 

ingesteld hebben dat berichtjes van 'bedrijven en instanties' linea recta in de vuilnisbak, trashcan, 

spambak of hoe die map bij u ook mag heten, terecht komen. De kans dat de mails van 

Dierenthuis, onbedoeld, ook daarin verdwijnen en dus nooit door u gelezen worden zou 

bovenstaand probleempje kunnen verklaren. Misschien kunt u een en ander even nakijken? Alvast 

onze dank daarvoor.  

 

Jules en Kobus zoeken nog (extra) adoptanten 
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